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Les negociacions amb l'empresa es trencaren abans de Setmana Santa 

El comité local de Butano, S.A. de Caldes 
s'ha tancat per pressionar peí convení 

REDACCIÓ 
Els representants del comité 

local de Butano, S.A. de Caldes de 
Malavella varen tancar-se ahir, a 
les dependéncies de la factoría, 
afegint-se d'aquesta manera a la 
primera mesura de pressió acorda-
da peí Comité Intercentresdesprés 
que es trenquessin les negocia
cions per la signatura del XIII Con
ven! col.lectiu de l'empresa. Paco 
Criado, primer secretan de la séc
elo sindical d'UGTde Butano, SA . 
de Caldes expiicava com a repre-
sentant del comité local que les 
negociacions peí conveni es varen 
trencar af inalsdemarp. Els conve
nís de Butano, S. A. se signen per 
un any i a fináis de novembre de l'a-
ny passat es denuncia el conveni 
vigent. «Abasn del 10 dedesembre 
el Comité Int6rcentres presenta la 
plataforma reivlndicativa elabora
da a partir de les iniclatives presen-
tades p^r cada un deis comités 
locáis de les diverses fáctories de 
l'empresa, que és estatal». La co-
missió negociadora va ser convo
cada per a primers de gener d'a-
quest any pero, i segons que expli
ca Paco Criado, «la representació 
económica de l'empresa que havia 
d'ésser eíegida ál consell d'admi-
histració de l'empresa de fináis de 
gener, amb la qual cosa ja hem per-
dutunmesdenegociació». Lataula 
negociadora, formada per la.plata
forma deis treballadors i per lá re-

Aquestes mesures de pressió no han afectat el servei. (Foto DANIDUCH). 

presentació económica" de~ l'em
presa i presidida per una persona 
desvinculada de l'empresa, es va 
reunir per primera vegada el mes 
de febrer. «La comissió negociado
ra pels treballadors —expiicava 
Paco Criado— va demaiiar que la 
representació económica els faci
lites el contingut deis temes en qué 
basaven la seva propia plataforma, 

' quesabem que volén negociaramb 
grans blpcs«. Malgrat que desco-
neixen el contingut deis assumptes 
que l'empresa pretén incloure en la 
negociado del conveni, Paco Cria
do assegurava que un deis grans 
blocs refereix a la «classificació del 

TODOS LQS DÍAS DE 12 A 13 
«CADENA CATALANA FM» 

Y LOS SÁBADOS DE 12,30 A 13,30 

LA HORA DE GABY FERNANDEZ 
CON LA COLABORACIÓN ESPECIAL DE 

LDS SITIOS 
DIARI DE GIRONA 

PRESENTADO POR SONlA F.M. 
MARQUE CON UNA CRUZ LO QUE LE 

INTERESA Y ENVÍENOS EL CUPÓN 
SI su ESTABLECIMIENTO O EMPRESA TIENE PROBLEMAS DE 
SEGURIDAD ENVÍE ESTE CUPÓN _ _ _ 

CONFIDENCIAL Y VASIP SIN COMPROMISO 
a RADIO GIRONA, POMPEU FABRA, 
n.M 1 C/. ST. ANTONI, 5 -• 1.° BLANES 

obsequia 
con la entrada 
de un coche 
cada semana 

(gSdi^^y/C^ INVITA A LOS NIÑOS A 
PARTICIPAR EN NUESTRO 

editorial Luis Vives CONCURSO ENTRE COLEGIOS 
. HASTA 5,° DE EGB. IMPORTANTES PREMIOS! 

INDICA TUS DATOS Y DE TU COLEGIO 

VALE POR UNA ENTRADA AL FESTIVAL 
INFANTIL DE ESTE SÁBADO Y SUBIR UN VIAJE 
EN UNA ATRACCIÓN 

ELENA-TOURS (ETUSA) Costa Brava 
VALE POR UN VIAJE IDA Y VUELTA EN AUTOCAR ESTE SÁBADO AL . 
FESTIVAL INFANTIL DE PL<\TJA D'ARO CON UN ACOMPAÑANTE PREVIA 
RESERVA AL 203943 

NOMBRE 

DOMICILIO ..; 

TEL 

EMPRESA O COLEGIO 

LOCALIDAD 

OTROS DATOS 

,x 
ENVIAR A RADIO GIRONA - Pompeu Fabra, 11 
- - - - - . - - - . - . a < . . _ . 

personal». Orlado explica que 
«l'empresa es va constituir el 57 i 
ara pretenen fer una requaliflcacíó 
déls treballadors. Un deis blocs que 
mes ens preocupen, pero, és el de 
la mobilitat. Una de ies clausules 
que mantenim és que els treballa
dors que porten mes de deu anys a 
l'empresa no poden ser traslladats 
forposament. La direcció de l'em
presa allega, pero, que hi ha ílocs 
on sobra personal i llocs on en fal
ta... Nosaltres entenem els plante-
jaments, si son ben fets, crisi tecno
lógica... Pero, ara com ara, no 
sabem qué volen i és molt difícil 
negociar». La darrera reunió entre 
la representació económica i la pla
taforma de treballadors va ser molt 
tensa. Segons Criado, «l'empresa, 
a fináis de marp, ens va titilar d'ab-
surds perqué anunciárem que 
davant la situació que s'havia creat 
retirávem |a plataforma i man-
teníem que s'acceptés la nostra 
última proposta : el 8,56 per cent 
d'augment pactat a l'anterior con
veni segons l'AES i continuar amb 
el text del XII cVinveni col.lectiu 
aprovat. L'any que ve ja negocia-
rerñ, si és possible, un conveni 
nou». . 
No es vol arribar a la vaga 

El Comité Intercentres s'ha tan
cat i el 90 per cent de delegáis 
també han fet costat a la mesura de 
pressió. Els cinc membres del 
comité local dé Butano, S.A. de 
Caldes —4 de FTB, Federado de 
Treballadors de Butano, i un 
d'UGT— acabaran la seva tancada 
avui a un quart de quatre de la tar
da. Paco Criado és el representant 
d'UGT al comité local i estancará 
avui a les set del matí amb els séus 
compahys. «Si aquesta mesura no 
és süficient després pénsarem en 
una tancada de tots els,treballa
dors, pero de moment només ho 
fem els membres del comité 
perqué oficialment no hem de teñir 
represálies perqué som represen
tants sindicáis amb garánties. En la 
vaga, no hi volem pensar perqué en 
som enemics». El Comité Intercen
tres, segons Paco Criado, está dis-
posat a negociar amb els condicío-
nants de conéixer la plataforma de 
l'empresa i el 8,56 d'augment. «El 
Comité Intercentres está a la cen
tral de Madrid des del passat 1 d'a-
bril esperant que les negociacions 
es reprenguin» . 

De moment no hihacaptipusde 
negociació. El president del Con
sell d'Administració vaconvocar el 
comité de zona —que correspon a la 
delegado del Nord-est, que aplega 
les factorías de Catalunya i Aragó— 
per Divendres Sañt, pero aquests 

representants es «negaren a 
assistir-hi», segons Criado. La 
plantilla de treballadors de Butano, 
S.A.és aproximadament d'uns 
3.200 - a Caldes son 4 8 - Paco 
Criado expiicava que era, i segons 

una recent entrevista amb el presi
dent del Consell d'admlnlstracló, 
«la plantilla ideal per a l'empresa 
seria de 2.600 treballatdors. Pero 
amb el sistema de jubilado antici
pada, ais 60 anys, caícuiem que en 
el termini de cinc anys s'arrib^rá a 
aquest nombre». Ségons Criado 
tampoc no es pot parlar que l'em
presa sigui deficitaria «perqué 
segons recents informacions els 
beneficis de l'any passat eren de 
mes de cinc mil cinc-cents milions 
de pessetes». 

Paco Criado, com a represen
tant del comité local de Butano, 
S.A. de Caldes, va assegurar que 
«aqüestes mesures de pressió no 
afectaran de cap manera els usua-
ris». ' 

Jornades sobre 

rAutonomia de 

Catalunya 

L'lnstitut d'Estudis Auto-
nómics del Departament de 
la Presidencia de la Generali-
tat ha organitzat unes jorna
das sobre l'Autonomla de 
Catalunya. Aqüestes Jorna
des se celebraran aquest 
mes d'abrii; a Girona, Lleida i 
Tarragona, els dies 9 ,16 i 22 
respectivament. A Girona, a 
les set de la tarda i a la Fonta-
nad'Or, i sota el tema genéric 
de Catalunya i la CEEeldlpu-
tat Josep López- de Lerma 
parlará sobre la «Introdúcelo 
a les Institucions de les 
Comunitats Europeas»! Joa-
quim Llimona i Balcells, 
assessor jurídic del Patronal 
Cátala proEuropa, parlará de 
«La integrado a les institu
cions de les Comunitats 
Éuropees i les competéncies 
de la Generalitat». 

Debate 
— p o r NARCÍS PLANAS-I^ 

H ABLAR de la ordenación territorial de Catalunya es referir
se a un tema de candente actualidad. Tratar esta pro
blemática es tanto como adentrarse en una cuestión 

sumamente importante y que afecta, de forma directa, a todos 
quienes vivimos en este país. 

Está claro que el Parlament de Catalunya tiene ante si un 
objetivo primordial a cubrir: la aprobación de lá ley, un objetivo que> 
a tenor de las manifestaciones y posturas que han venido expresan
do últimamente los partidos políticos que han de tratar el tema, se 
nos antoja como muy complicado. Y, lo cierto es que, independien
temente de los intereses de cada una de las partes implicadas, lo 
que realmente cuenta es que Catalunya halle en esta ley el camino 
válido y útil para llevar a cabo una mejor y más positiva labor; que 
los catalanes encuentren en su marco todo lo conveniente y nece
sario para el normal y eficaz desarrollo de la sociedad. 

Pero, una cosa son los propósitos y otra muy diferente la reali
dad. Y, como suele suceder en este tipo de cuestiones, en muchos 
temas privan más los intereses partidistas que las más elementales 
exigencias y necesidades de ios ciudadanos. 

Es, ahora, el momento de aunar pareceres, cosa que se prevé 
difícil. Pero, valdría la pena intentarlo. Será, de verdad, importante 
conocer el grado de colaboración existente entre los partidos cata
lanes en una cuestión tan fundamental como la que estamos co
mentando. 

Hoy, los gerundenses tendrán la oportunidad de saber lo que 
opinan quienes participan en el debate organizado por la «Primera 
conferencia deis bornes i dones d'esquerra» en el Auditorium 
IMarcís de Carreras. Intervendrán personajes que tienen mucho que 
ver y^decir ejitorno al tema de la ordenación territorial de Catalunya. 

AIMTICS I ANTIGÜES 
ALUMNES DE DON 

BOSCO 
de la provincia de GIRONA: 

El propej dia 6 d'abríl, segori diumenge de Pasqua, 
celebrem la FESTA DE LA UNIÓ en L'ANY 

CENTENARI de la vinguda de DON BOSCO A 
CATALUNYA 

A partir de les 10,30 h. ens anirem trobant al SANTUARI DE 
MARÍA AUXILIADORA 

ASSEMBLEA ANUAL 

14 h. 
13 h.: EUCARISTÍA. 

Diñar a l'HOTEL «NORD GIRÓN I». 

Us hi esperem! 
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